

## 转让医学研究院的核心情况

产品名称	转让医学研究院的核心情况
公司名称	广州舟航企业服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	中医研究院:医学研究院注册 中医药研究院:注册+转让 各类研究院:注册
公司地址	北京国贸朝阳区建外SOHO西区10号楼2605
联系电话	17710294288 17710294288

## 产品详情

研究院是今年已经停办了，之前公司注册了几家，成立至今已经有好几个月了，都还没有经营过，经我司研究决定作出转R研究院股权。有意向收购的可以向我咨询，我司研究院均为没有开户，没有报道的企业。收购我司研究院有很多方便之处。从事产业共性技术、关键技术研发及其成果转化、产业化等工作。3、依托单位应当掌握一定的具有自主知识产权的产业核心技术，具有较强的行业辐射带动作用。科技投入能力较大，科技综合实力较强。能够为产业技术研究院有效开展工作提供必要条件。4、参与单位应当具备较强技术创新能力，在本行业或技术领域内具有较大影响。研究院收购的注意几点？Z.1公司有无地址税务异常Z2公司的执照公章是否齐全Z3公司之前有没有法律纠纷或者是法律诉讼记录Z4银行有无欠款,目前与医学相关的转R资源大致分类，覆盖了医学相关所有行业，如果您有这方面的需求，欢迎您随时沟通。

The research institute has been suspended this year. The company has registered several companies before, and it has been established for several months, but none of them have been operated. After research, our company decided to transfer the equity of R Research Institute. Those who are interested in acquisition can consult me. Our research institutes are enterprises that have no accounts and no reports. There are many conveniences to acquire our research institute., Engaged in industrial generic technology and key technology research and development and its achievements transformation, industrialization and other work.3. The supporting units shall master certain core industrial technologies with independent intellectual property rights and have a strong radiation and driving role in the industry. Science and technology investment ability is large, the comprehensive strength of science and technology is strong. It can provide the necessary conditions for the industrial technology research institute to carry out its work effectively.4. The participating units shall have strong technological innovation ability and have a great influence in the industry or technical field., What time does the research institute acquisition notice? Z.1 company has no address tax abnormal Z2 company license seal is complete Z3 company before there are no legal disputes or legal records Z4 bank arrears, currently and medical related to R resources roughly classified, covering all medical related industries, if you have this demand, you are welcome to communicate at any time.